

Zertifikat



Strober & Partner

Herr

Stefan Heim

ACC Cargo GmbH

Geb.: 05.12.1974 | ID: 0000245243

hat vom 03.02.2025 bis 05.02.2025 am ICAO TI/IATA DGR Lehrgang (A**) Tätigkeiten des Versenders mit Erfolg teilgenommen und die erforderlichen Kenntnisse in einer Abschlussprüfung nachgewiesen. Dieses Zertifikat berechtigt zur Versandvorbereitung aller Gefahrenklassen, ausgenommen der Klasse 7, im Luftverkehr.

Art der Schulung: Präsenzkurs
Letzte Bewertung des Trainingsumfangs (TNA): 13.12.2024

Modul	Wesentliche Inhalte:	Kenntnistiefe
0	Einhaltung aller nationalen und internationalen Vorschriften im Zusammenhang mit dem Versand von gefährlichen Gütern (Überblick)	*
1	Klassifizieren von gefährlichen Gütern	*
1	Identifizieren von gefährlichen Gütern	*
2	Erstellen und Bereitstellen der erforderlichen Dokumente (Versendererklärung und Luftfrachtbrief), Unterzeichnung der Versendererklärung	**
2	Auswahl von Verpackungsmaterial, Zusammensetzen des Versandstücks und ordnungsgemäßes Verschließen des Versandstücks	**
2	Anbringen von Markierungen und Kennzeichen	**

* Anfangskenntnisse | ** Grundkenntnisse | *** Professionalität | **** Fortgeschrittene Kenntnisse

Dieser Lehrgang erlaubt die Ausübung folgender weiterer Tätigkeiten: B** (Verpacker)

Mühldorf, den 05.02.2025

Robert Wells
Trainer

Dieses Zertifikat ist gültig von Februar 2025 bis einschließlich Februar 2027.
Zulassungsnummer: DE.GGS.0165



Certificate

Translation

Mr.

Stefan Heim

ACC Cargo GmbH

Born on: December 05, 1974 | Participant-ID: 0000245243

has successfully completed the ICAO TI/IATA DGR course for (A**) Shipper's activities. This certificate qualifies to prepare shipments of all classes of dangerous goods in air transport, exception of class 7. The course took place from 2025-02-03 until 2025-02-05

Type of training: Classroom course
Date of last training needs analysis: 2024-12-13

Modul	Main contents:	Level of Proficiency
0	Compliance with all national and international regulations in connection with the shipment of dangerous goods (overview)	*
1	Classification of dangerous goods	*
1	Identification of dangerous goods	*
2	Preparation and provision of the required documents (shipper's declaration and air waybill), signing of the shipper's declaration	**
2	Selection of packaging material, assembly of the package and proper sealing of the package	**
2	Attaching markings and labels	**

* Introductory | ** Basic | *** Intermediate | **** Advanced

This course allows you to carry out the following additional activities: B** (Packer)

Mühldorf, February 05, 2025

Robert Wells
Trainer

*This certificate is valid from February 2025 up to and including February 2027.
Accreditation number: DE.GGS.0165*